



Studierådsmötesprotokoll 2021-02-03

Närvaro: David Ekblad Studierådsordförande
 Axel Rosenqvist Vice Studierådsordförande
 Adam Barvesten
 Annie Börjesson
 Axel Svensson
 Jakob Sinclair
 Ludvig Delvret
 Mattias Petersson

- | | | |
|----|---|---|
| §1 | OFMÖ | Vice Studierådsordförande Axel Rosenqvist förklarade mötet öppnat kl 12:19. |
| §2 | Tid och sätt | Tid och sätt godkändes. |
| §3 | Adjungeringar | Inga adjungeringar. |
| §4 | Godkännande av dagordningen | Mötet beslöt
att godkänna dagordningen. |
| §5 | Föregående mötes protokoll | Mötet beslöt
att godkänna protokoll från 2020-12-09. |
| §6 | Information från Externa Representanter | Inget. |
| §7 | Meddelanden | Axel Rosenqvist meddelade att det är bra om representanter inom SRD läser igenom mailet som kom gällande UUU. En gemensam kalender för SRD ska skapas och Axel kommer att skicka ut en länk till den i messenger gruppen när den är redo. |
| §8 | SRX | David har varit på SRX och det diskuterades kring UUU-mötet. Kåren är glada om alla möjliga går på mötet som är studentrepresentanter inom SRD så ifall man har något uppdrag så är det bara att vara med.

Workshop i studieteknik kommer också hållas tillsammans med studieverkstaden läsvecka 7. F, W, K och E är också med och det kommer komma ett anmälningsskema.

Inga kursombud för endim, FMAB65, FMAB70 för 1:orna, lärarna kanske behöver hjälpa till mer där för att se till att kursombud väljs. |
| §9 | Valärenden och nomineringar | Inga. |

§10 Avslutade kurser

Constraint-programmering, *EDAN01*: Adam berättade att det finns studenter som lämnat in felaktiga uppgifter i Constraint-programmering. Om du läser denna kurs, kolla att uppgifterna är rätt!

Här kommer Internetprotokoll, *ETSF05*, igen: Mycket oklart fortfarande kring kursen. Annie berättade att det var väldigt oklart hur man lämnade in på moodle då man först lämnade in det som en draft och det kommunicerades inte något från läraren om detta var nog eller om det var något mer man skulle göra. Inget svar kom från läraren alls men de fick senare sina resultat i Ladok så det visade sig vara rätt, dock så ledde detta till förvirring och mycket stress för studenterna. Mattias berättar att kommunikationen har varit dåligt generellt, väldigt lätt att missa nyheter då flera olika plattformar användes samtidigt. Ett möte hölls mitt i terminen med Björn gällande kursen och mycket förbättrades efter det men finns fortfarande många brister.

Matstat, *FMS012*: Alexander berättade att i det stora hela så var det bra, lite smått förvirrande ibland.

Affärsdriven programvaruutveckling, *ETSF25*: Denna kurs fungerade också hyfsat bra men här var det mer förvirring jämfört med Matstat.

Flertrådad programmering, *EDAP10*: Väldigt bra i år igen.

Reglerteknik, *FRTF05*: Ganska bra, dock så verkar D:arna inte tycka om den lika mycket som E:arna. Inga specifika saker togs upp dock.

Ludvig berättade att D1:s kurser gick bra överlag.

Interaktionsdesign grundkurs, *MAMA15*: Annie berättade också om interaktionsdesign, konstigt upplägg på tentan, det var lätt att missa att fråga 6 och 7 fanns. Ironi med tanke på kursen.

Programmeringsteknik - fördjupningskurs, *EDAA01*: Fördjupningskursen programmering var väldigt bra.

Effektiv C, *EDAG01*: Bästa kursen Adam har läst på LTH, mycket bra!

§11 Pågående kurser

Första datasäkerhets, *EITA25*, föreläsning så försvann föreläsaren och en student blev host istället för Zoom-rummet, mycket ironiskt. Baloons blev spelat istället för föreläsning. Togs dock upp att det finns väldigt många kursmoment som måste genomföras. Dock så är tentan frivillig och endast för högre betyg. Oklart om projekten har ändrats, varit klagomål på dem tidigare så skulle vara intressant att följa upp. Quizen är också lite konstiga, svårt att få reda på vart man gjort fel vilket leder till att många känner att man kämpar emot systemet och att det inte nödvändigtvis var att man pluggade för att klara dem. Dock var dem



fortfarande lärorika men att man ska tänka på ifall studenterna får lite feedback så kan det leda till att fler försöker "hackasystemet".

Numerisk analys, *FMNF05*, spelar inte in föreläsning men väldigt interaktiva föreläsningar, väldigt stor kontrast jämfört med datorsäkerheten.

Diskuterades kring för- och nackdelar mellan inspelade föreläsningar och live föreläsningar. Också hur det fungerar med GDPR, vissa föreläsare verkar spela in och låter studenter ställa frågor ändå medan vissa har bara live föreläsningar på grund av att de inte får spela in studenters röster eller ansikten. Mötet kom fram till att det bästa vore om det både var live och inspelade föreläsningar, att bara ha frågestunder är inte alltid optimalt.

Datortekniken, *EITF70*, har det lite konstigt med labbar och deras quiz. Man kan nog gissa sig igenom eftersom det bara är 5 frågor på första labben. Man ser inte heller vad man har haft fel på men detta fixades för labb 2 och senare labbar.

§12 Övrigt

Instutionsstyrelsemöte för CS har hållits, de vill anställa fler då antalet undervisningstimmar har gått upp.

Tröjor, David ställer frågan om folk vill köpa tröjor i SRD-chatten och kommer lägga ut formulär.

§13 OFMA

Mötesordförande Axel Rosenqvist förklarade mötet avslutat kl 13:08.

Vid protokollet

Justeras

Jakob Sinclair

Axel Rosenqvist
Vice Studierådsordförande